
 
 

REPRÆSENTANTSKABSMØDE DANSK SKOLEIDRÆT FYN ONSDAG D. 5. MARTS 2014 

REFERAT 
 

9.00 – 11.30  Praktisk del:  

Håndbold i skolen – på den nemme måde! 

Håndbold er oftest kendt som et spil, der spilles 7 mod 7 i en hal på  

40 x 20 m og med mange komplicerede regler.  

En konsulent fra Dansk Håndbold Forbund vil komme og lave en  

workshop, hvor I vil blive præsenteret for nye, lette og sjove måder at  

gennemføre håndboldspillet på. Husk idrætstøj og indendørssko. 

  

12.00 – 13.00 Dansk Skoleidræt, Fyn er vært ved en let arbejdsfrokost. 

 

13.00 – 15.00 Repræsentantskabsmøde i. h. t. vedtægterne: 

 

 1. Valg af dirigent 

  Bestyrelsen foreslår Karen Rasmussen, Vibeskolen.  

  Karen blev valgt med klapsalver. 

  Starter op med at konstatere at indkaldelse er sendt rettidigt. 

  Navneopråb - alt i orden. 

 

 2.  Optagelse af enkeltmedlemmer (gældende til næste  

  Repræsentantskabsmøde). 

Randi har pr. 1. april 2014 fået job i Dansk volleyball forbund, derfor 

søger hun optagelse som enkeltmedlem i DSI. Ingen indvendinger, 

Randi er hermed optaget som enkeltmedlem. 

 

3. Aflæggelse af beretning 

  Formandens skriftlige beretning er vedhæftet –  

  kan også læses på www.skoleidraet.dk – klik videre herfra  

  til kredse – Fyn. 

  Randi aflægger beretning. Klapsalver. 

Herunder arbejdet i Landsorganisationen.  

Preben Hansen fra Dansk skoleidræts forretningsudvalg holder et oplæg 

om hovedorganisationen. Kodeordet er midler og lobby arbejde bl.a. ved 

at finalerne bliver vist i TV. 

http://www.skoleidraet.dk/


Praksis - det gør vi 

Aktiviteter-inspiration-netværk 

Overfor formålet - det vi vil. 

Bevægelse og idræt 

Glæde og begejstring 

Læring, sundhed og trivsel. 

2 nye hæfter: 

”Læring i bevægelse” 

”Ny skole i bevægelse” 

Forenklede fælles mål. 

Lov 409 - skolereformen - betydning for skoleidrætten. 

 

Heidi Simonsen foreslår at vi vidensdeler ift. Bevægelse både i 

undervisningen og som bevægelsesbånd mv. ift. 45 minutter om dagen. 

Preben tager forslaget med videre til Landsorganisationen. Forslag er 

skolekom og EMU. 

    

4. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse. 

  Regnskabet er vedhæftet her efterfølgende. 

Vibeke gennemgår regnskabet. Rigtig godt resultat dels pga færre 

medlemmer i bestyrelsen dels lockouten. Glad for beslutningen om at 

gøre flere aktiviteter gratis at deltage i - dansetræf og O-løb. 

Regnskabet godkendes med klapsalver og kommentarer om, at det er et 

flot opstillet regnskab som er overskueligt. 

 

 5.  Behandling af indkomne forslag. 

  Der er ikke indkommet nogen forslag. 

  Vi går videre til næste punkt. 

 

 6.  Drøftelse af de fremtidige aktiviteter.  

John Nielsen forslår åbning ift. Brug af de meget store idrætsanlæg der 

er og åbner i Odense. Isstadion, Cykelbanen, tennis/badminton i 

Marienlystcenteret. Alexander nævner det mulige nye Kampsportshus i 

Næsby, fodboldfabrikken og hele havneområdet i Odense.  Alexander og 

Heidi forslår genoptagelse af skoletriathlon. Preben Hansen kan 

kontaktes ift. Gennemførelse. John har også en god rute i og omkring 

Sct. Hansskolen. Heidi - Beach volleyball stævne og strandhåndbold ved 

Dalum hallen - vil gerne hjælpe med planlægningen. Parkour forslås af 

Helene. Aase forslår døgnhockey, de bruger det når nye klasser skal 

indsluses på skolen. 

 



7.  Fremlæggelse og godkendelse af budget, herunder fastsættelse af 

skolernes kontingent. 

  Forslag til budget er vedhæftet sammen med regnskabet. 

Bestyrelsen foreslår, at kontingentet forbliver uændret kr. 6,- pr. elev. 

Forslag om beløb til transport til de skoler der går videre til DM. Måske 

med i budgettet? Er det en glidebane? Undersøge hvad de andre kredse 

gør. Forslag om fælles fordeling af udgifterne til deltagelse i DM mv. 

som det kendes fra spejderbevægelsen. 

Budgettet godkendes i den form det står i nu. Kredsbestyrelsen trækker 

af på Johns forslag, hvor de inddrager muligheden for at bruge pengene 

på aktiviteter der kommer flere elever til gode. 

Godkendelse af, at kontingentet forbliver uændret. 

 

8. Kredsbestyrelse: 

  Formanden Randi Fectenburg, – er på valg – villig til genvalg 

Valg af bestyrelsesmedlemmer 

  Bestyrelsen består foruden formanden af  

  Anne Grethe Sø Nørlev Jensen, Aarupskolen 

  Gitte Kingo, Otterup Skole 

Helena Rohde, Marslev Skole 

Jacob Kjær Hansen, Tommerup Skole 

  Morten Bladt, Vibeskolen – er på valg – villig til genvalg 

  Tue Friis, Højmeskolen – er på valg – villig til genvalg 

  Vibeke K. T. Munck, Horne Skole – er på valg – villig til genvalg. 

  Christian Ditlevsen udtræder af bestyrelsen efter eget ønske, 

  og i stedet foreslår bestyrelsen valg af  

  Trine Lund, Frøbjerg-Orte Friskole. 

Katrine Kvist fra Vestre skole i Svendborg har meldt sig i går. Er 

forslået via idrætsnetværket. 

Valgt uden modkandidater bliver: 

Morten Bladt, Tue Friis, Vibeke K.T. Munk, Trine Lund og Katrine 

Kvist. 

  .  

  1 suppleant til bestyrelsen 

  Alexander Danker, Sct. Hans Skole 

  Valgt 

 

  1 revisor 

  Bestyrelsen foreslår valg af  

Ole Thaisen  (for 2 år) 
  Valgt 

 



  1 revisorsuppleant  

  Bestyrelsen foreslår valg af: 

  Torben Jensen, V. Skerninge Skole 

  Valgt 

   

 9. Fastsættelse af tid og sted for næste repræsentantskabsmøde. 

  Bestyrelsen foreslår en dag i marts 2015 og indstiller til  

repræsentantskabet at bemyndige bestyrelsen til at finde velegnet dato 

og sted for afviklingen af mødet. 

Ja, det får bestyrelsen bemyndigelse til. 

 

 10. Evt. 

 

Referat marts 2014 

Gitte Kingo 


